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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/23-01/34 
  URBROJ: 2170-1-03-00-23-12 
  Rijeka, 29.09.2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 4. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
4. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 29.09.2023. godine (petak) s početkom u 17:30 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Edvard Soldatić, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Antonija Pilepić, članica VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Josip Tabula, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika s 3. sjednice VMO Gornji Zamet održane 30.08.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Edvard Soldatić i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Izvješće o realizaciji (suorganizaciji) programske aktivnosti Križevica 2023. 
2. Nastavak priprema za obilježavanje Dana Mjesnog odbora 
3. Stavke komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2023. godinu u nadležnosti TD Rijeka plus - 

informacije 
4. Tekuća prometna i komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Soldatić s vijećnicima se ukratko osvrnuo na suorganizacijski dio u 
ovogodišnjoj manifestaciji Križevica. Sukladno Financijskom planu VMO Gornji Zamet za 2023. godinu 
i u suorganizaciji s VMO Grbci, Gornji Zamet priključio se organizatoru ovog događanja – VMO Srdoči. 
Ovom suorganizacijom manifestacije postignuta je veća socijalizacija i međusobna interakcija građana 
svih dobnih skupina te povećanje stupnja vidljivosti mjesnih odbora kao institucije koja proizlazi iz 
zajednice te u njeno ime i za njenu korist djeluje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i usvojili Izvješće realizirane 
programske aktivnosti Križevica 2023. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su razmotrili način organizacije programske aktivnosti Dani MO. Dogovoreni su i detalji te 
datum obilježavanja, petak, 13. listopada. Obilježavanje Dana MO započet će u jutarnjim satima, od 
10 do 12 sati u prostorijama MO gdje će se u suradnji s Gradskim drušvom Crvenog Križa Rijeka 
organizirati besplatna akcija mjerenja tlaka i šećera u krvi za sve zainteresirane građane. S početkom 
u 19:30 sati u dvorištu doma Zametskog Korena održat će se prigodni kulturno-umjetnički program te 
će obilježavanje Dana MO svojim nastupom uveličati tamburaški orkestar Kulturno-umjetničkog 
društva Zametski Koren. U suradnji s restoranom “Morčić” za sve prisutne te goste programa pripremit 
će se mali domjenak. Ukoliko bude moguće organizirat će se i akcija darivanja krvi te se u tom smjeru 
nastavlja komunikacija s nadležnima budući je želja Vijeća organizacija prve akcije darivanja krvi na 
Gornjem Zametu. Događanje će se najviti putem web stranice MO Gornji Zamet, plakata i medija a u 
goste će se pozvati i susjedni mjesni odbori: Grbci, Pehlin, Srdoči i Zamet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i dogovorili detalje organizacije i 
obilježavanja Dana MO Gornji Zamet. 
 
AD 3 
 
G. Soldatić izvijestio je vijećnike o održanom terenskom sastanku s g. Scarpom i g. Badrićem iz TD 
Rijeka plus na temu sanacije asfalta kolnika u dijelu Ulice Josipa Mohorića. Prema dostupnim 
informacijama radovi na sanaciji asfalta kolnika u dijelu Ulice Josipa Mohorića trebali bi krenuti u utorak, 
10. listopada. Radi se o planiranim radovima po stavci komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za ovu 
godinu naziva: Mjestimična sanacija asfalta kolnika u Ulici Josipa Mohorića od kućnog broja 20 do 
kućnog broja 41. Uz ovu stavku prema dostupnim infomacijama trebala bi se odmah realizirati i stavka 
Sanacije asfalta kolnika na spoju ulica Bože Starca Jurićeva i Šumci. Po konačnoj potvrdi navedenog 
termina početka najavljenih radova duž Ulice Josipa Mohorića će se polijepiti plakati kako bi se građane 
što bolje informiralo o nadolazećim radovima i privremenoj prometnoj regulaciji. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 4 
 
4.1. Vijećnici su se osvrnuli na zaprimljeni dopis/e-mail od strane Upravnog odjela za komunalni sustav 
i promet na temu okončanja radova po komunalnim prioritetima MO Gornji Zamet za 2022. godinu u 
nadležnosti spomenutog odjela a sukladno Planu prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture. Budući da je nakon okončanja radova preostao financijski iznos od cca. 450 eura 
nerealiziranih sredstava zaprimljen je prijedlog utroška navedenih sredstava za orezivanje zelenila uz 
pristupnu cestu od Islamskog centra Rijeka uključujući površinu zapadno od kućnog broja 5 u Ulici 
Škrobotovac uz napomenu da bi se pokosila i orezala samo javna površina na navedenom lokalitetu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te sukladno ranijem dogovoru na 
ovu temu dostavili jednoglasan zaključak kako su suglasni s navedenim prijedlogom utroška 
ovih preostalih sredstava. 
 
4.2. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike kako je temeljem upita građana nadležnima, KD VIK 
Rijeka dostavljen upit na temu perioda realizacije nove kanalizacijske infrastrukture u ulicama Škarpa 
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i Kalići. Zaprimljene su i povratne informacije koje su dostavljene i građanima kako je prema posljednje 
dostavljenom dinamičkom planu početak izgradnje nove vodno-komunalne infrastrukture u navedenim 
ulicama predviđen za kraj 2024. godine. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
4.3. Tajnik MO informirao je vijećnike kako je temeljem ukazivanja građana nadležnima prijavljen 
nedostatak znaka zabrane za pse u dječjem parku u Plješivičkoj ulici. Terenskim obilaskom primijećeno 
je i „škripanje“ vrtuljka u istom parku te je zamolba za sanacijom uočenog nedostatka dostavljena na 
daljnje postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
4.4. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenoj primjedbi građana na temu zapuštenog privatnog 
dvorišta u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca s kratkim opisom problematike. Sve zaprimljene informacije 
proslijeđene su komunalnom redarstvu na postupanje sukladno nadležnosti i očitovanjem o 
problematici. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
4.5. G. Soldatić iznio je vijećnicima uočenu problematiku mjestimično lošeg (propalog) asfalta kolnika 
na kružnom toku koji spaja Primorsku ulicu, Ulicu Vladivoja i Milivoja Lenca i Novu cestu (sama granica 
MO Gornji Zamet i MO Zamet). 
 
Zaključak: MO Gornji Zamet dopisom će se obratiti nadležnima, Upravnom odjelu za komunalni 
sustav i promet i TD Rijeka plus te zatražiti sanaciju uočenih oštećenja i nedostataka. 
 
4.6. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike kako je na temu dugogodišnje problematike 
zapuštene, zarasle i neuređene površine u dijelu Plješivičke ulice te problematike smanjene prometne 
preglednosti zbog zaraslog zelenila, kako vozača, tako (još i više) pješaka upućen dopis/e-mail 
nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet kojim se zamolio izvid na terenu i 
sagledavanje mogućnosti rješavanja opisane problematike. Na temu je zaprimljen i odgovor kako je 
izvidom komunalnog redara na terenu utvrđeno stanje, te vlasnici čestica. Za uklanjanje nepoželjne 
vegetacije koja ulazi u profil prometnice na dijelu k.č. 531/1 k.o. Srdoči TD Rijeka plus izvršit će izvid 
na terenu u najkraćem roku te postupiti sukladno nadležnosti. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
4.7. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom prijedlogu građana s kratkim 
obrazloženjem dostavljenog prijedloga-upita vezanom za vozni red – autobusnu liniju 3A. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. MO Gornji Zamet obratit će se 
KD Autotrolej na temu voznog reda autobusne linije 3A. 
 
4.8. G. Mihajić informirao je vijećnike o oštećenju asfalta i uočenoj velikoj udarnoj rupi u asfaltu kolnika 
u Ulici Zametskog Korena kod k.br. 5. 
 
Zaključak: Nadležnima, TD Rijeka plus dostavit će se zahtjev za čim hitnijom sanacijom udarne 
rupe i asfalta kolnika na predmetnoj lokaciji. 
 
4.9. Vijećnici su se osvrnuli na prometnu problematiku – nepropisno parkirana vozila u Ulici Starci – 
pogotovo u dijelu ulice u koji se ulazi iz smjera Primorske ulice. Razmatrajući povremeno opasne 
situacije koje nastaju u prometu i smanjene prometne preglednosti, tako i sigurnosti vijećnici su 
jednoglasno donijeli sljedeći: 
 
Zaključak: Nadležnima, Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet – Odsjeku za prometno 
redarstvo uputit će se službeni zahtjev te zatražiti službeno postupanje u Ulici Starci u vidu 
upozorenja nepropisno parkiranim vozilima radi preventivnog i odgojnog djelovanja. 
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4.10. Nakon kraćeg razmatranja ostale tekuće prometne problematike u naselju vijećnici su dogovorili 
održavanje jednog terenskog sastanka s nadležnima, stručnim službama TD Rijeka plus kako bi se 
terenskim izvidom struke razmotrili tekući problemi i mogućnosti njihovog rješavanja. 
 
Zaključak: U narednom periodu nakon objedinjavanja tekućih pitanja i aktualne prometne 
problematike u naselju na terenski sastanak pozvat će se stručne službe TD Rijeka plus radi 
sagledavanja problematičnih situacija na terenu i razmatranja mogućnosti njihovog rješavanja. 
 
AD 5 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
               Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                          Edvard Soldatić                          

 


